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Protokół nr BR.0002.2.2021 

z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 9 lutego 2021 roku. 

 

Obrady rozpoczęto 9 lutego 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:54 tego samego dnia. 

posiedzeniu wzięło udział 18 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie. Obecni: Piotr Bodnar, Miłosz 

Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław 

Kaczmar, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, 

Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 

Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda. W obradach wzięli udział także Burmistrz Sulechowa wraz z 

zastępcami, Skarbnik Gminy Sulechów oraz kierownicy wydziałów UM Sulechów. 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie stwierdził obecność 18 radnych na ustawowy i faktyczny 

stan 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie, co oznacza iż obrady są prawomocne do podejmowania 

uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad nie wniesiono uwag ani wniosków 

 

3. Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał w sprawie: 

1) (druk nr 342) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie gminy Sulechów za rok 2021 oraz przyznania 

zwrotu określonej części opłaty, 

Radny Zbigniew Trompa zapytał, czy w związku z zwolnieniem przedsiębiorcy muszą składać jakiekolwiek 

wnioski. 

Burmistrz Sulechowa poinformował, że przedsiębiorcom zostanie wysłane odpowiednie powiadomienie 

o zwolnieniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-

Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław 

Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław 

Antoni Pokład, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, 

Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (4) Piotr Bodnar, Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

 

2) (druk nr 359) metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami oraz stawek opłaty, 

Radny Czesław Stefan Grzeszyński złożył wniosek o zmianę zapisu uchwały: zmiana zapisu kwoty w § 1 

ust. 2 oraz § 2 ust. 2 z 35,50 zł na 23,00 zł stawki opłaty za jednego mieszkańca. 

Zastępca Burmistrza Sulechowa Marcin Górzny złożył wniosek o przyjęcie autopoprawki: w uzasadnieniu 

zamiast słowa "urząd" wpisać "organ". 

Radny Sebastian Tomasz Różycki złożył wniosek o zmianę zapisu uchwały: zmiana zapisu kwoty w § 1 

ust. 2 oraz § 2 ust. 2 z 35,50 zł na 30,00 zł stawki opłaty za jednego mieszkańca. 

Radny Przemysław Artur Mikołajczyk zwrócił uwagę, iż zmiana zapisu kwoty wymaga określenia źródła 

finansowania pozostałej kwoty, którą należy przecież wyrównać. 
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Zastępca Burmistrza Marcin Górzny poinformował, że stawka wynika z dokumentacji. Nie ma w tym 

momencie podstaw wynikających z dokumentacji aby stawkę obniżyć. Zastępca Burmistrza przyznał 

rację radnemu Mikołajczykowi. 

Radna Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak wyraziła wątpliwości czy w projekcie uchwały można się 

powołać na Kartę Dużej Rodziny, w przypadku gdy gmina nie posiada uchwalonego odpowiedniego 

programu samorządowego. 

Radca Prawny Anna Kowalska-Kasprzak poinformowała, że według zapisów ustawy o gospodarowaniu 

odpadami istnieje możliwość wprowadzenia takich ulg. 

Radny Wojciech Szefner zwrócił się do wnioskodawców o przedstawienie wyliczeń i uzasadnienia 

zapisów budztowych związanych z przedstawionymi kwotami. 

Radna Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak (Ad Vocem) stwierdziła, że według niej konieczny jest 

program pomocy rodzinom wielodzietnym według którego można zwolnienia wprowadzać. 

Zastępca Burmistrza poinformował iż każda złotówka obniżki to 273000 zł mniej do budżetu na 

gospodarowanie odpadami. 

Radny Zbigniew Trompa poparł wypowiedzi radnych Szefnera i Mikołajczyka w sprawie kwot 

zaproponowanych przez radnych Grzeszyńskiego i Różyckiego. 

Radny Sebastian Tomasz Różycki wskazał ważenie odpadów jakie będzie miało miejsce i rezerwę 

budżetową. 

Zastępca Burmistrza Marcin Górzny (Ad Vocem) poinformował, że ważenie odpadów da informację na 

temat rzeczywistej ilości odpadów odprowadzanych po okresie 6 miesięcy. 

Radny Wojciech Szefner (Ad Vocem) poinformował, że dane GUS dotyczą roku 2018 i istnieją w nich 

znaczne rozbieżności dotyczące na przykład listy mieszkańców. Ilość odpadów jest określona na 

podstawie danych od podmiotu odbierającego odpady. 

Skarbnik Gminy Marcin Fafuła poinformował, że nadwyżki jest obecnie 500 tysięcy złotych ale wskaźniki 

nie pozwalają na ruchy. 600 tysięcy w rezerwie natomiast nie można użyć do wspomnianego celu. 

Radny Czesław Stefan Grzeszyński poinformował, że źródło finansowania zostało określone już na 

poprzednich obradach przez przewodniczącego Klubu radnych FORUM. 

Radca Prawny Anna Kowalska-Kasprzak poinformowała, że wspomniany przez radną Krystynę Annę 

Jagodzińską-Kochaniak zapis o programie pomocy rodzinom i ustawa o gospodarowaniu odpadami to 

dwie osobne podstawy prawne i nie można ich łączyć jako podstawę prawną przedmiotowej uchwały. 

Ustawa o gospodarowaniu odpadami zawiera zapis o ulgach na podstawie KDR i taki zapis jest 

prawidłowy. 

Zastępca Burmistrza Marcin Górzny (Ad Vocem) stwierdził, że według przewodniczącego klubu FORUM 

niedopłata miała być regulowana wzrostem podatków od nieruchomości. 

Radna Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak (Ad Vocem) podtrzymała swoje zdanie o konieczności 

uchwalenia odpowiedniego programu określającego ulgi. 

Radny Wojciech Szefner przypomniał, że komisja Budżetu i Gospodarki w swoim planie pracy ma analizę 

systemu gospodarowania odpadami. 

Radna Arleta Barbara Lubieniec z uwagi na przedłożoną akceptację formalno-prawną projektu 

zaapelowała o procedowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Czesław Grzeszyński – zmiana zapisu kwoty w § 1 ust. 2 oraz § 2 ust. 2 z 35,50 zł na 23,00 zł stawki 

opłaty za jednego mieszkańca. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, 

Małgorzata Jolanta Matuszewska, Sebastian Tomasz Różycki 

PRZECIW (12) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Stanisław Kaczmar, Przemysław Artur 

Mikołajczyk, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech 

Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ (1) Piotr Miszkiewicz 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radny Sebastian Różycki – zmiana zapisu kwoty w § 1 ust. 2 oraz § 2 ust. 2 z 35,50 zł na 30,00 zł stawki 

opłaty za jednego mieszkańca..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, 

Małgorzata Jolanta Matuszewska, Piotr Miszkiewicz, Sebastian Tomasz Różycki 

PRZECIW (12) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Stanisław Kaczmar, Przemysław Artur 

Mikołajczyk, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech 

Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza - w uzasadnieniu zamiast słowa "urząd" wpisać "organ".  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, 

Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, 

Przemysław Antoni Pokład, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 

Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

 

Głosowano w sprawie: 

(druk nr 359) metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami oraz stawek opłaty wraz z 

autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Stanisław Kaczmar, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Radosław Murkowski, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 

Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

PRZECIW (5) Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara 

Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Sebastian Tomasz Różycki 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ (2) Piotr Miszkiewicz, Elżbieta Krystyna Musiałek 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 
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3) (druk nr 360) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Głosowano wniosek Burmistrza Sulechowa w sprawie przyjęcia autopoprawek do druku nr 360 - 

projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

(załączono do protokołu). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 

Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław 

Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna 

Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 

PRZECIW (1) Sebastian Tomasz Różycki 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ (2) Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

 

Głosowano w sprawie: (druk nr 360) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

wraz z autopoprawkami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĄCY SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Stanisław Kaczmar, Przemysław Artur Mikołajczyk, 

Radosław Murkowski, Przemysław Antoni Pokład, Agnieszka Joanna Szeląg, Roman Wilczyński, Izabela 

Katarzyna Wojewoda 

PRZECIW (8) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta 

Matuszewska, Piotr Miszkiewicz, Elżbieta Krystyna Musiałek, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech 

Szefner, Zbigniew Trompa 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ (1) Czesław Stefan Grzeszyński 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Kluczyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

 

4. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie stwierdził wyczerpanie porządku, po czym zamknął obrady 

wypowiadając formułę: „Zamykam obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie”. 


